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De Lijn Harelbeke – Bushalte (2)

Enige tijd geleden (schriftelijke vraag nr. 67 van 
7 januari ‘05) kaartte ik bij de minister het pro-
bleem aan van de onveiligheid aan de bushalte in 
de Beneluxlaan in Harelbeke.

De minister antwoordde toen dat er een schrij-
ven zou worden gericht aan het stadsbestuur van 
Harelbeke met de vraag "om de verkeersveiligheid 
aan de halte te verbeteren en de nodige halte-infra-
structuur (schuilhuisje, vuilnisbak,...) te voor-
zien".

Blijkbaar is er op het terrein nog maar weinig 
gebeurd.

Werd er al een schrijven gericht aan het stadsbe-
stuur van Harelbeke?

Zo ja, wanneer en is het de minister bekend 
waarom er door het stadsbestuur van Harelbeke 
geen gevolg aan werd gegeven?

Zo neen, waarom niet en wanneer zal dit dan wel 
gebeuren?

Antwoord

Op 24 januari 2005 werd door De Lijn een schrij-
ven gericht aan het stadsbestuur van Harelbeke, 
met het verzoek om de verkeerssituatie aan de 
halte in de Beneluxlaan te verbeteren en de nodige 
stappen te ondernemen voor het oprichten van 
halte-accommodatie.

Aan dit schrijven aan de stad Harelbeke werd door 
De Lijn in juli 2005 herinnerd.

Het is mij niet bekend hoe en tegen welke termijn 
het stadsbestuur gevolg zal geven aan deze vraag.


